
PROTOKOŁ Nr IV/2006
z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie

odbytej w dniu 29 grudnia 2006r.

Ad pkt 1 i pkt 2.

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras.

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza,  pracowników urzędu oraz

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy.

 Stwierdził,  że  na  stan  15  radnych  w  obradach  bierze  udział  14  radnych,  czyli

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał.

Następnie Pan Przewodniczący spytał, czy są jeszcze jakieś uwagi bądź propozycje

do otrzymanego porządku obrad dzisiejszej sesji.

Radni  uwag nie  wnieśli,  wówczas  Pan  Przewodniczący odczytał  proponowany

porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.
5. Informacja  Burmistrza  o  działalności  międzysesyjnej  oraz   z  realizacji

wniosków    z poprzedniej sesji.
6. Zapytania i interpelacje radnych.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2006r.
b) przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych,
c) regulaminu  określającego  zasady  wynagradzania  oraz  zasady

przyznawania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w
szkołach na terenie gminy Stąporków w 2007r.

d) ustalenia jednostkowej stawki  kalkulacyjnej  dotacji  przedmiotowej dla
Publicznego Przedszkola w Stąporkowie na rok 2007.

e) ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowej  dla  Zakładu  Gospodarki
Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2007r.,

f) włączenia  w  obszar  Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej  „Starachowice”
nieruchomości położonej w Stąporkowie ,

g) wyboru przedstawiciela wchodzącego w skład  Zgromadzenia Związku
Międzygminnego o nazwie: Staropolski Związek Gmin i Miast.

h) odwołania Sekretarza Gminy,
i) powołania Sekretarza Gminy.

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
9. Sprawy różne.

 



10. Zamknięcie obrad sesji.         

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany prządek obrad.

Ad pkt 3.

Pan  Przewodniczący  spytał,  czy  są  jakieś  uwagi  do  sporządzonego  protokołu  z

poprzedniej sesji.

Uwag  do  protokołu  nie  było.  Radni  w  głosowaniu  jawnym jednogłośnie  przyjęli

protokoł z III sesji Rady Miejskiej.

 Ad pkt 4.

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami.

( Informacja w załączeniu).

Ad pkt 5.

Pan Burmistrz  odczytał  „Informację  o  działalności  międzysesyjnej  oraz  z realizacji

wniosków z poprzedniej sesji”.

( Informacja w załączeniu do protokołu).

Ad pkt 6.

W dyskusji głos zabierali:

Radna  Dorota  Łukomska   -  zwróciła  się  do  Pana  Burmistrza  z  następującymi

pytaniami: 

1) czy  Pan  Burmistrz   nie  uważa,  że  w  wydziale  inwestycyjnym,  w  którym

opracowywane  są  wnioski  aplikacyjne  należy zwiększyć  ilość  etatów  i  czy

pracownicy tam zatrudnieni nie powinni otrzymywać premii.

2) W jaki sposób nasza gmina pozyskuje inwestorów.

3) Dlaczego do pracy kierowani są tylko ludzie z grupą inwalidzką. 

4) Czy  w  Urzędzie  znajduje  się  księga  wyjść  pracowników,  ponieważ  z

wypowiedzi wyborców wie, że pracownicy w czasie godzin pracy wychodzą z

urzędu.

5) Czy w  urzędzie  znajduje  się  pokój  socjalny w którym pracownicy  mogliby

spożywać posiłki.
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6) Czy jednostki  podporządkowane  Burmistrzowi  sporządzają  analizy kosztów,

zestawienia,  prognozowania  lub  symulacje  w  celu  usprawnienia  pracy  tej

jednostki..

7) Ile było przyjętych pracowników do Urzędu i czy informacja o naborze była

podana do publicznej wiadomości.

Ad pkt 7 „a”

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie

Gminy Stąporków na 2006r. był omawiany na posiedzeniu Komisji. W związku z tym

spytał, czy rani mają jeszcze jakieś uwagi do projektu. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli

uchwałę Nr IV/12/2006 w powyższej sprawie.

Ad pkt 7 „b”

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej

Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  omawiany  był  na  posiedzeniu

Komisji.  W związku  z tym spytał,  czy rani  mają  jeszcze jakieś  uwagi  do projektu.

Uwag nie wniesiono.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  podjęli  Uchwałę  Nr  IV/13/2006  w

powyższej sprawie.

Ad pkt 7 „c”

Pan  Przewodniczący  przypomniał,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  regulaminu

określającego  zasady  wynagradzania  oraz  zasady  przyznawania  dodatku

mieszkaniowego  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  na  terenie  gminy

Stąporków w 2007r. omawiany był na posiedzeniu Komisji. W związku z tym spytał,

czy rani mają jeszcze jakieś uwagi do projektu. 

Radna  Barbara  Telec  –  przypomniała,  że  na  posiedzeniu  Komisji  poprosiła  Pana

Naczelnika  Wydziału  EZK  o  dostarczenie  na  dzisiejszą  sesję  podpisanego  przez

Związki Zawodowe porozumienia.
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Pan  Naczelnik  EZK  odpowiedział,  że  odbyło  się  spotkanie  z  Przewodniczącymi

Zw.Zaw.  Sugerowane  przez  nich  poprawki  zostały  do  projektu  naniesione.

Uzgodnienia były ustne, dlatego pisemnego porozumienia nie ma.

Pani Teresa Polak – Przewodnicząca Zw.Zaw. nauczycieli potwierdziła, że spotkanie u

Pana  Naczelnika  EZK  odbyło  się  12  grudnia  b.r.  Zw.  Zawodowe  zaproponowały

pewne  zmiany,  ale  czy  zostały one  uwzględnione  w  projekcie  nie  wie,  ponieważ

projektu przedkładanego pod obrady dzisiejszej sesji nie otrzymała.

Zapoznając  się  z  projektem  przed  chwilą  stwierdziła,  że  propozycja  Związków  o

ustalenie wynagrodzenia za wychowawstwo od 75 – 85 zł.  zostało zmienione przez

Pana Burmistrza na 70 – 80 zł.

Pani  Barbara  Stachera  –  Sekretarz  Gminy  –  wyjaśniła,  że  Pan  Naczelnik  EZK

negocjował  i  uzgadniał  ze  Związkami  Zawodowymi  projekt  takowego  regulaminu.

Zapadły pewne propozycje, które zostały uwzględnione w projekcie przedłożonym pod

obrady dzisiejszej sesji. Dokumentem z tego uzgodnienia jest protokoł ze spotkania,

ewentualnie notatka służbowa bądź postawienie swoich parafek na tymże projekcie.

Pan  Burmistrz  –  stwierdził,  że  żadnych  poprawek  nie  wnosił  do  projektu.

Zaakceptował wszystkie uzgodnienia poczynione ze Związkami Zawodowymi.

Pan  Naczelnik  EZK –  zaproponowane  są  widełki  70  –  8-  zł,  jednakże  dyrektorzy

stosują 80 zł.

Pani Teresa Polak – nie ma pewności, że dyrektorzy stosują 80 zł, ponieważ nie ma

nigdzie takiego zapisu.

Pani Barbara Stachera – dzisiejsza wypowiedź Pana Naczelnika EZK o zastosowaniu

stawki górnej tj. 80 zł. będzie zapisana w protokole.

Pan Burmistrz – decyzja o wysokości wynagrodzenia za wychowawstwo pozostawione

jest dyrektorom .
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Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za” i 5

głosami „wstrzymującymi się” podjęli Uchwałę Nr IV/14/2006 w sprawie regulaminu

określającego  zasady  wynagradzania  oraz  zasady  przyznawania  dodatku

mieszkaniowego  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  na  terenie  gminy

Stąporków w 2007r.

Ad pkt 7 „d”

Pan  Przewodniczący  przypomniał,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia

jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Publicznego Przedszkola

w Stąporkowie na rok 2007 omawiany był na posiedzeniu Komisji. W związku z tym

spytał, czy radni mają jeszcze jakieś uwagi do projektu. Uwag nie wniesiono.

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 1 głosem „przeciw” podjęli uchwałę Nr

IV/15/2006 w powyższej sprawie.

Ad pkt 7 „e”

Pan  Przewodniczący przypomniał,  że  projekt  uchwały w sprawie  ustalenia  stawek

dotacji  przedmiotowej  dla  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w

Stąporkowie na 2007r. omawiany był na posiedzeniu Komisji. W związku z tym spytał,

czy radni mają jeszcze jakieś uwagi do projektu. Uwag nie wniesiono.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  podjęli  Uchwałę  Nr  IV/16/2006  w

powyższej sprawie.

Ad pkt 7 „f”

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie włączenia w obszar

Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej  „Starachowice”  nieruchomości  położonej  w

Stąporkowie omawiany był na posiedzeniu Komisji. W związku z tym spytał, czy rani

mają jeszcze jakieś uwagi do projektu. 

Uwag nie wniesiono.
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Radni  w  głosowaniu  jawnym 12  głosami  „za”  i  2  głosami  „wstrzymującymi  się”

podjęli Uchwałę Nr IV/17/2006 w powyższej sprawie.

Ad pkt 7 „g”

Pan  Przewodniczący  przypomniał,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru

przedstawiciela  wchodzącego  w  skład  Zgromadzenia  Związku  Międzygminnego  o

nazwie: Staropolski Związek Gmin i Miast omawiany był na posiedzeniu Komisji. W

związku z tym spytał, czy rani mają jeszcze jakieś uwagi do projektu. 

Uwag nie wniesiono.

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami za i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli

Uchwałę Nr IV/18/2006.

Ad pkt 7 „h”

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie odwołania Sekretarza

Gminy omawiany był na posiedzeniu Komisji. W związku z tym spytał, czy rani mają

jeszcze jakieś uwagi do projektu. 

Pan Burmistrz – poinformował radnych, że przeprowadził rozmowę z Panią Barbarą

Stachera,  która  nabyła  już  uprawnień  do  wcześniejszej  emerytury.  Pani  Stachera

wyraziła  zgodę  na  odejście.  W  związku  z  tym  chce  podziękować  jej  za  31  lat

nienagannej pracy, za 4-letnią współpracę w ubiegłej kadencji.

Pani Barbara Stachera – stwierdziła, że dochodzi okres kiedy kończy się etap pracy

zawodowej każdego z nas. Pracę rozpoczynała w zupełnie innej sytuacji politycznej. Z

perspektywy czasu ocenia ten okres jako dobry. Najmilej jednak wspomina rok 1989

kiedy zaczęła się tzw. reforma ustrojowa. Cieszy się, że dane jej było uczestniczyć w

tych  procesach.  Miała  wówczas  przyjemność  współpracowania  z  prof.  Regulskim,

Panem Stępniem z  Panem Rzepą  obecnym Prezesem RIO.  Były to  niezapomniane

rozmowy  i  działania  żeby  sprostać  stawianym zadaniom.  Robiliśmy to  z  wielkim

sercem i wielkim zaangażowaniem. 

Wtedy  to  dzięki  pomocy rządu  i  fundacji  rozwoju  demokracji  lokalnej  sekretarzy

chciano zapoznać z funkcjonowaniem demokracji w innych krajach. Wówczas została
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wytypowana do staży francuskich. Była we Francji i miała możliwość przyżenia się jak

wygląda demokracja we Francji. U nas jest to jeszcze niedoścignionym ideałem.

Ostatnio  miała  możliwość  poznania  „starszej”  demokracji  jaka  jest  w  Stanach

Zjednoczonych  gdzie  była  w  roku  ubiegłym.  Zaowocuje  to  współpracą  w  latach

przyszłych.

W swoich działaniach zawsze kierowała się tym, że należy być lojalnym wobec każdej

władzy jaka przychodzi. Nie można bowiem przy każdej zmianie władz w urzędzie

dokonywać  zmian  pracowników.  Musi  być  łącznik  między  władzami  i  w  jej

przekonaniu tą funkcję winien sprawować również sekretarz gminy.

Zarówno w życiu osobistym jak również w pracy zawodowym kierowała się kredem

Amicisa „miej  serce i  patrz w serce”. Jest  to coś  co owocuje na przyszłość,  bo ile

człowiek dobra da tyle do niego wróci. 

Dlatego wierzy w to, że współpracę z nią będą wszyscy wspominać dobrze.

Dziękuje  za  dotychczasową  współpracę  zwłaszcza  tym radnym,  którzy  funkcję  tą

pełnią już kolejną kadencję.

Jubileusz  40  lecia  otrzymania  praw  miejskich  przez  Stąporków  winien  być

przyczynkiem  do  wielu  przemyśleń,  aby  w  naszej  gminie  działo  się  lepiej  i  aby

młodzież miała chęć pozostania w tym środowisku.

Przekazuje również jak najlepsze życzenia nowemu Sekretarzowi Gminy. Jeśli uzna to

za stosowne będzie starała wspierać go w działalności.

Pan  Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały.  Radni  w  głosowaniu  jawnym  11

głosami  „za”  i  3 głosami „wstrzymującymi się” podjęli  Uchwałę  Nr IV/19/2006 w

sprawie odwołania Sekretarza Gminy.

Pan Przewodniczący – w imieniu własnym i całej Rady podziękował Pani Sekretarz za

współpracę. Powiedział że współpraca jego z Panią Sekretarz ma miejsce  już trzynasty

rok i to  Pani Stacherowa wprowadzała go w życie samorządowe, nauczyła go zasad

które powinny obowiązywać w Radzie.
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Ad pkt 7 „i”

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie powołania Sekretarza

Gminy omawiany był na posiedzeniu Komisji. W związku z tym spytał, czy rani mają

jeszcze jakieś uwagi do projektu. 

Pan  Burmistrz  przedstawił  kandydata  na  funkcję  Sekretarza  Gminy.  Jest  nim Pan

Ryszard Kusak. Poprosił go o zaprezentowanie się.

Pan  Ryszard  Kusak  –  poinformował,  że  mieszka  w  Kielcach,  jest  absolwentem

Wydziału  Prawa  i  Administracji  Uniwersytetu  Łódzkiego.  Pracował  w  Urzędzie

Marszałkowskim,  obecnie  w Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej.  Pracę  chciałby jak

najlepiej  wykonywać  wykorzystując  dotychczasowe  doświadczenie  zawodowe.  Ma

świadomość, że będzie mu trudno zastąpić tak doświadczoną Panią Sekretarz jednak

zrobi wszystko aby robić to jak najlepiej.

Pan  Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały.  Radni  w  głosowaniu  jawnym

jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr IV/20/2006 w sprawie powołania Sekretarza Gminy.

Pan Przewodniczący w imieniu własnym  oraz całej  Rady złożył Panu Ryszardowi

Kusakowi serdeczne gratulacje.

Ad pkt 8.

Odpowiedzi  na  zapytania  udzielił  Pan  Burmistrz.  Stwierdził,  że  nie  na  wszystkie

odpowie, ponieważ nie wszystkie kierowane są pod jego adresem.

Radnej Dorocie Łukomskiej – powiedział, że w sprawach kadrowych ma tą przewagę

nad radną, że o obsadzie kadrowej w urzędzie decyduje sam i nie musi się o to nikogo

pytać. Decyzje podejmuje przemyślane i sam za nie odpowiada.

W przypadku obsady pracowniczej w Wydziale Inwestycyjnym prosi o pozostawienie

mu  decyzji.  Już  po  czterech  latach  pracy  w Urzędzie  wie  jakie  zmiany  mają  być

dokonane  i  je  zrobi.  Nie  będą  one  na  zasadzie  przewrotu,  ale  będą  przemyślane,

świadome,  konkretne i z udziałem pracowników. Dziś radni zdecydowali kto będzie

Sekretarzem i będzie on brał udział w opracowaniu struktury organizacyjnej urzędu.

Jest na to czas ok. 3 m-ce do pół roku aby sprawy kadrowe w urzędzie nastąpiły. Na

marginesie chciałby powiedzieć, że taki zespół inwestycyjny w urzędzie chciałby mieć

nie jedna jednostka. Być może pytanie radnej rodzi się  z  niewiedzy, dlatego  warto
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byłoby aby radna zajrzała do tego Wydziału i zapoznała się z wnioskami aplikacyjnymi

które zostały złożone.

Jeśli  chodzi o pozyskiwanie  inwestorów,  sprawy te były omawiane  na poprzednich

sesjach co zawarte jest  w protokołach.  Dotyczy to między innymi Pana  Dzionka  i

porozumienia, które zostało podpisane z nim w 1995 roku i wywiązania się go z tego

porozumienia.  Przedsiębiorstw takich  nie mamy, bo  wychodząc im naprzeciw jest

bardzo dobrą rzeczą. Podatki od tych przedsiębiorstw bowiem stanowią dochód gminy.

Podjęcie dzisiaj uchwały dot. Z-du Pana Dzionka daje szanse, że jego zakład wreszcie

zostanie  uruchomiony i  nie  będzie  stał  pusty. Na  poprzedniej  sesji  dostał  również

szansę Zakład Urządzeń Kotłowych.

Jest jeszcze wiele  terenów nie uregulowanych  ponieważ gmina jako samorząd nie ma

wpływu na syndyków, którzy kierują się swoimi prawami.

Nie znaczy to, że mamy siedzieć z założonymi rękami. Jest już przygotowane 85-95%

wniosków aplikacyjnych i czekamy tylko na uruchomienie programów. Nie dotyczy to

wyłącznie Wydziału Inwestycji, ale i innych które podlegają Burmistrzowi.

Osrodek  Pomocy  Społecznej  również  nie  złożył  wniosku  o  czym była  mowa  na

posiedzeniu  Komisji  ponieważ  takiego  programu  jeszcze  nie  ma.  Jeśli  będzie

uruchomiony zostanie złożony konkretny wniosek.

Chcemy również skorzystać z tych mniejszych grantów, bo dla gminy każda złotówka

jest  ważna.  Skorzystamy  również  z  dofinansowania  do  świetlic  środowiskowych.

Przykładem  jest  świetlica  w  Hucisku,  na  którą   przy  pomocy pracownika  urzędu

opracowany został wniosek i otrzymano dofinansowanie. 

Nie zachodzi w Wydziale Inwestycji potrzeba przyjmowania ludzi, bo pracujących tam

6 osób wystarczy.

Następnie Pan Burmistrz skoncentrował się na przyjmowaniu pracowników  z grupą

inwalidzką. Stwierdził, że pytanie to należałoby skierować do Pani Kierowniczki Filii

Urzędu Pracy. Skierowania  i  wszystkie te sprawy załatwia urząd pracy. Nieszczęście

jest takie, że urząd pracy nie podlega pod burmistrza, ale pod starostwo. Dlatego jego

decyzja jest żadna, bo nie może się dogadać z tą Panią . Myśli, że ponieważ władze w

powiecie się zmieniły, to sytuacja ta również się zmieni i wiedza Burmistrza na temat

rynku pracy będzie o wiele większa.

Kolejna rzecz dotyczy uwag dotyczących pracowników. 
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Nie będzie tworzył stołówek, bo zarówno urzędnik jak również i on sam powinien tak

sobie wygospodarować czas, żeby zjeść śniadanie i wypić herbatę.

Petent, nawet niegrzeczny musi załatwiony być uprzejmie bez odsyłania od gabinetu

do gabinetu. Urzędnicy zobligowani są do dobrej pracy i właściwej postawy.

Jeśli  natomiast  chodzi  o  wyjścia  pracowników  na  zewnątrz,  to  był  tutaj  kiedyś

człowiek,  który stał  przed  urzędem z notesem i  pisał  o  której  godzinie  pracownik

wychodzi  i  wraca.  Takie  zwyczaje  nie  mają  sensu.  Urzędnik  również  ma  swoje

potrzeby  prywatne  i  on  to  rozumie.  Po  to  jest  w  sekretariacie  książka  wyjść

pracowników żeby  pracownik nie musiał  Burmistrza o wyjście prosić tylko wpisać się

w książkę i wyjść. Praca urzędników nie ogranicza się do 8 godzin, w rzeczywistości

pracuje dużo więcej.  Dlatego w sporadycznym wyjściu pracownika na zewnątrz nie

widzi żadnego problemu. Pracownicy będą korzystać z takich wyjść a burmistrz nie

będzie miał w tym temacie żadnych uwag.

W  kwestii  podległych  mu  jednostek  organizacyjnych   stwierdził,  że  czeka  na

uzupełnienie  kadry  kierowniczej  i  wówczas  zapadną  decyzje  co  do  ich

funkcjonowania. Do działań w tym zakresie poprosi również Komisję Rewizyjną. Przy

uzgadnianiu  ważnych  kwestii  będzie  współpracował  z  Panem  Przewodniczącym  i

Wiceprzewodniczącym.  Nic  nie  będzie  się  robiło  za  plecami  radnych.  Wierzy  że

wspólnie z Radą zrobi dużo, ponieważ obecnie w Radzie są wspaniali radni. Chciałby,

żeby wszyscy radni tworzyli jedność i wspierali jego działania.

 Radna  Dorota  Łukomska  –  uważa,  że  o  tym kogo  się  przyjmie do urzędu winna

decydować komisja konkursowa a nie Burmistrz.

Pan Burmistrz – odpowiedział, że pytanie winno być zadane precyzyjnie. Jeśli radna

zadaje pytanie ile osób zostało przyjętych do urzędu, należy dodać w jakim okresie. Na

przykład  w  roku  ubiegłym  jedna  osoba  odeszła  na  emeryturę  i  jedna  została

zatrudniona. 

Uznaje,  że  na  wysokie  stanowiska  może  być  ogłoszony  konkurs,  natomiast  na

stanowisko zwykłego referenta przyjmuje burmistrz, ponieważ on z nim współpracuje.

W naszym urzędzie nie ma radykalnych zmian. Nie  będą wyrzucani jedni a na ich

miejsce  przyjmowani  inni.  Praca  urzędnika  nie  powinna  być  związana  z  układem
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politycznym.  Urzędnik  który  ma  doświadczenie  ma  pracować  a  nie  zajmować  się

polityką.

Radny Jarosław Kozłowski – zaproponował, aby w urzędzie na parterze zatrudniona

była osoba do informacji  np. dla osób niepełnosprawnych które nie mogą  wejść  na

górę.

Pan  Burmistrz  –  odpowiedział,  że  ma  zamiar  umieścić  takie  stanowisko  w  nowej

strukturze organizacyjnej.

Radna  Dorota  Łukomska  –  nie  podziela  poglądu  Pana  Burmistrza,  uważa  że

informacja o naborze pracownika winna być podana do publicznej wiadomości, winien

odbyć się konkurs który wyłoni najlepszą osobę.

Jeśli chodzi o pracowników Wydziału Inwestycji, to nie mówi, że pracują źle Uważa,

że  pracują rewelacyjnie . Jest ich jednak mało żeby nasza gmina mogła skorzystać ze

środków unijnych ponieważ pojawiają się nowe różnorodne programy a oni nie są w

stanie ogarnąć ich wszystkich.

Nie  podziela  również  poglądu,  że  nie  potrzebny  jest  pokój  śniadań,  a  wyjścia

pracowników nie są sporadyczne.

Radna  stwierdziła,  że  Pan  Burmistrz  nie  odpowiedział  jej  na  pytanie  jak  gmina

pozyskuje inwestorów.

Pan Przewodniczący poinformował radnych, że urząd posiada monitoring i wszystkie

wejścia  do  urzędu zarówno od  strony urzędu pracy jak  i  od  głównego  wejścia  są

monitorowane.  

Jeśli chodzi o zmiany reorganizacyjne w urzędzie to tak jak Pan Burmistrz powiedział

sprawą zajmie się po przyjściu Zastępcy Burmistrza  i Sekretarza Gminy.

Na pytanie dotyczące analiz kosztów, zestawień prognozowania czy symulacji które

winny  sporządzać  jednostki  podporządkowane  Burmistrzowi  Pani  Skarbnik

odpowiedziała, że jednostki do urzedu nie przedkładają takich analiz. Sporządzane są

tylko na potrzeby kontroli zewnętrznej lub wewnętrznej. Prognozy opracowywane są

na podstawie wykonania wydatków w roku poprzednim.

Pan Burmistrz – na pytanie radnej o to w jaki sposób pozyskuje gmina inwestorów

odpowie na następnej sesji.
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Radna Iwona Makowska – poprosiła wszystkich radnych, aby tak jak było wcześniej

uzgadniane  wszystkie  pytania  przygotowywać  i  zadawać  na  Komisji.  Burmistrz

wówczas  miałby  czas  na   przygotowanie  precyzyjnych   odpowiedzi  i  sesja  nie

przedłużała by się.

Ad pkt 9

W sprawach różnych głos zabierali :

Pan Komendant Komisariatu Policji – podziękował  radnym i Panu Burmistrzowi za

wyasygnowanie  55  tys  zł.  na  zakup  radiowozu   dla  policji.  Drugi  radiowóz  dla

Stąporkowa  kupiła  Komenda  Wojewódzka.  Kwota  jaką  przekazał  urząd  była

największa w województwie. Był to wspaniały gest ponieważ sytuacja z taborem była

tragiczna.

Pani Skarbnik Gminy odczytała uchwałę  RIO w sprawie opinii o projekcie budżetu

gminy na 2007r. 

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Pan Przewodniczący odczytał pismo Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych.

Pismo w załączeniu do protokołu

Pan Przewodniczący poprosił Komisje o przygotowanie planów pracy na 2007r.

Ad pkt 10.

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie sesji

dziękując wszystkim za udział.

Protokołowała                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej

Elżbieta Purska                                                                        Stanisław Pietras 

12

 


